



Sveriges Lärare Värnamo

Protokoll fört vid styrelsemöte 240604

Plats: Sveriges Lärares expedition Enehagsskolan

Tid: 18.00-21.00

Närvarande: Martin, Hamid, Sanja, Monika, Britta, Johanna, Iwona, Elisabeth, Ulrika, Alfred, Anneli, Robert, på Teams Julia

Förslag till dagordning:

1. Mötets öppnande
2. Upprop
3. Val av mötets ordförande Martin
4. Val av mötets sekreterare Anneli
5. Val av en protokollsjusterare tillika rösträknare Elisabeth
6. Fastställande av dagordning Ok med några tillägg.
7. Föregående protokoll, läggs till handlingarna.
8. Arbetsmiljö, träff med ombuden för förskolan där det diskuterades mycket arbetsmiljö. Gräsklippning/snöröjning, en 66a inlämnad.
9. Verksamhetsplanen utifrån olika ansvarsområden, frågor och tankar. Finns att läsa på hemsidan.
10. Förläggning av FFM-tid (för kännedom) Meddela Martin hur du tänker lägga din FFM-tid. Även meddela om man tänker gå FO-utbildning.
11. LÖV 24, kort lägesbild inför avstämning 12 juni, 669 medlemmar har fått sin nya lön, 97 st har fått del av struktur. 3,78% medel, utan struktur 3,52%.
12. HÖK 24
 - a) Info till AO/SO och medlemmar är utskickad inför uppdragsdialoger
 - b) Frågor om HÖK 24 beslutade vid förra styrelsemötet anmäls till FSG 17 juni
13. Information från distriktsrådet, regionen och kongressen.

Ny ordförande i förbundet, tjänstemannatjänster minskas med 10% inom 2 år. Anslagen kan minska framöver. Pengar som blir över kommer kanske att följa med till nästa år. Från och med 2025 kan styrelseledamöter väljas på 2 år.

Work-shop om föreningsguiden, intresse?

Utbildning HÖK 24/9 i Alvesta, tre ledamöter och ett HSO. Förhandlingsombud i FSG.

Utbildare ska utbildas för steg 8.

14. Kommande FSG 17 juni

Obs! Datumet är flyttat och dagordning kommer först 10 juni

a) Ytterligare frågor att anmäla

b) Budget BUN 2024 -27 miljoner , möte 12/6 och 26/6. Budget 2025, Sveriges Lärare oeniga med arbetsgivaren.

15. Nätverken

Lägesavstämning, och beslut när detta ska fungera till FSG i september.

16. Ekonomi:

a) Aktuellt läge 212 000 kr, godis som föreningen skulle ha som profilmaterial till ett värde av ca 500 har tagits från postlådan och ätits upp.

b) Fråga (kvar från förra mötet): gemensam trivselaktivitet inom GGVV?
Styrelsen är positiv till detta.

17. Flytt av expeditionen till nya lokaler

Lagmansgatan 1, vi funderar över sommaren hur vi tänker inför en flytt. Ev. tillsätta en arbetsgrupp som sköter detta.

18. Arbetsplatsmöten

Arbetsplatser som inte haft möten är där de inte har några ombud.

19. Ev ansökningar om gemensamma arbetsplatser, inga nya inkomna.

20. Rapport från:

a) Skolformsföreningen för gymnasiet och vuxenutbildningen

b) Arbetsgruppen för förskolan

21. Övriga frågor

a) Bemanning av facklig brevlåda veckorna 28-31 och kontaktuppgifter på hemsidan under sommarlov/semester.

V28 Monika v29 Sanja v30 Alfred v31 Anneli

b) Något annat som styrelsen måste besluta om före 3 september?

Ordförande påminner ledamöter med FFM-tid att förlägga detta 3/9 kl 13-16.

22. Mötets avslutande

Martin Turesson ordförande

Anneli Svensson sekreterare

Elisabeth Svensson justerare tillika rösträknare